
Fra: Brit Synnøve Solsvik <brit.synnove.solsvik@haugnett.no> 

Sendt: 07.08.2021 13:17:45 

Til: Sentralarkivet <postmottak@karmoy.kommune.no> 

Emne: Fwd: Re: Fwd: Reguleringsplan Skuteberg - Vea 

 
Dette skrev jeg til Vikanes den 130621. Har ikke fått noen bekreftelse fra henne på mottatt klage. 

Sender den derfor til dere selv om tidsfristen er gått ut. Beklager at det ble så seint før dere fikk 

denne mailen.  

-------- Originalpost -------- 

Emne: Re: Fwd: Reguleringsplan Skuteberg - Vea 

Dato: Onsdag 21. Juli 2021 16:46 CEST 

Fra: John Arve Gunvaldsen <joarve-g@online.no> 

Til: Brit Synnøve V. Solsvik <brit.synnove.solsvik@haugnett.no> 

Referanser: <61A2F502-2DD4-4268-B1D4-CC818CA09492@haugnett.no>  

 

 

Hei!  

  

Takk, synest det det var en god uttalelse og synspunktet kom klart frem.  

--- 

Vennlig Hilsen John Arve Gunvaldsen 

  

Den 20.07.2021 22:46, skrev Brit Synnøve V. Solsvik: 

Forstår du ønsket å se hva jeg skrev.  

  

Sendt fra min iPhone 

 

Videresendt melding: 

  

Fra: "Brit Synnøve V. Solsvik" <brit.synnove.solsvik@haugnett.no> 

Dato: 13. juni 2021 kl. 21:47:04 CEST 

Til: vikanes@vikanes-bungum.no 

Emne: Reguleringsplan Skuteberg - Vea 

  

Jeg protesterer på forslag til ny reguleringsplan. Som eier av tomten fra Gunvaldsen og ned 

til Salvøyvegen vil jeg ikke gi tillatelse til mere trafikk enn nå. Når jeg protesterte forrige 

gang fikk jeg til svar at de hadde vegrett fra gammelt av. Dette må de fremlegge papirer på 

for det stemmer ikke.  

Jeg mener at veien må legges der den var regulert. Da vil flere tomter bli frigitt. At en av 

brukerne av veien ikke vil ha den foran sitt hus kan ikke andre bli belastet med. Kommer 

veien  nå blir den for alltid. Jeg gir ikke fra meg veirett over min eiendom 2/189..  

De får legge den der den er regulert og har  veirett fra gammelt av. Hilsen Brit Synnøve 

Vermundsen Solsvik.  fra min iPhone 

 

 



 

   


